
Referat fra møte mandag 23. oktober 
Denne mandagen var det peismøter i klubben. De tilbakemeldinger jeg har fått - så har det vært mange 

gode diskusjoner og det har kommer flere gode innspill på oppgavene som gruppene skulle diskutere. 

Husk å sende referatet til Terje Barstad. 
Vi går igjennom innspillene mandag 21. desember. 
 


